

汽車取送服務

Vehicle Pick Up & Delivery Service



SUBARU



現凡SUBARU車主到維修中心惠顧任何服務，只要汽車登記地址為港島區，即可享有免費汽車取送服務。

而其他車主亦只需 \$150 便可享有專人汽車取送服務（單程）。

*每日名額有限，先到先得，請即致電2393 6118登記預約！

Customers who patronize any service in SUBARU Service Center and with a vehicle registered address in Hong Kong Island, the Vehicle Pick Up and Delivery Service will be entitled as free.

For those who outside the mentioned district, you can also enjoy the Vehicle Pick up and Delivery Service at \$150 (Single Way).

*Offer is with daily quota and is available on first-come-first-served basis. Please call 2393 6118 to arrange an appointment!

管制區域除外。

Not available for restricted area.

意美九龍有限公司保留修訂優惠條款及細則之權利並恕不另行通知。

Motor Image Kowloon Limited reserves the right to amend the terms and conditions of the offer at any time without prior notice.

MotorImage

原廠安裝之零件及維修服務，均享有1年或20,000公里之保用(以先達者為準)
Genuine parts and services are covered by 1 year or 20,000km warranty whichever comes first